
 
 
 

Åkerbo församling Protokoll 
Kyrkoråd 
 
 
Tid: 2023-03-23, kl 19.00 – 21.00 
Plats: Samlan, Tallboda 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde  
Maria Tunred, mötesordförande 
Kristina Nyhlén  
Amund Hunstad  
Camilla Johansson 
Ida Johansson  
Inga-Lill Varverud 
Stina Brodin, ersättare 

Staffan Danielsson, ersättare 
Pia Carlsson 
Britt-Marie Alfredsson  
Bengt Johansson  
Agneta Hägg, ersättare  
Agneta Eriksson  
 
 

 
 

1. Mötets öppnande: Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred tjänstgjorde som 
mötesordförande. Hon förklarade mötet för öppnat och förrättade upprop. 
 

2. Val av justerare: Till justerare valdes Amund Hunstad.  
 

3. Val av sekreterare: Till sekreterare valdes Camilla Johansson. 
 

4. Godkännande av dagordningen: Dagordningen justerades. Tillägg av punkt: 
Adjungerade till mötet blir nya punkt 5. Övriga punkter efter punkt 5 flyttades efter i 
kronologisk ordning. Dagordningen godkändes med nämnd justering. Inga övriga frågor 
anmäldes 
 

5. Adjungerade till mötet: Arkitekt Åsa Flarup Källmark, A-sidan arkitektkontor och 
projektcheferna Kenneth Kågemyr och Ylva Friis, BC Bygg adjungerades till och med 
punkt 9, Information om Linghems församlingsgård.   
 

6. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades vara behörigt utlyst.  
 

7. Föregående protokoll: Föregående protokoll från 2023-02-16 godkändes och lades till 
handlingarna.  
 

8. Information om personal: Kyrkoherde Ulf Hjertman informerade om pågående 
rekryteringar och den nuvarande personalsituationen.  
 

9. Information om Linghems församlingsgård: Arkitekt Åsa Flarup Källmark från 
arkitektfirman A-sidan presenterade ett förslag på hur Linghems församlingsgård kan 
komma att se ut efter renovering och ombyggnad. Kyrkorådets ledamöter gavs tillfälle att 
ställa frågor. 
 
Projektcheferna Kenneth Kågemyr och Ylva Friis, från BC Bygg, Linköping, informerade 
om hur en upphandling går till, vad man ska tänka på vid byggprojekt, vikten av att ha en 



 
 
 

projektledare med mandat att ta beslut och att det är lämpligt att tillsätta en styrgrupp för 
projektet.  De informerade även om olika upphandlingsformer och redogjorde om 
skillnader mellan generalentreprenad, totalentreprenad och samverkansentreprenad.  

10. Information om vaktmästeribyggnad: Kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén och vice 
ordförande Bengt Johansson informerade om nuläget. Kyrkogårds- och fastighetschef Per 
Johansson tillsammans med arkitekt håller bland annat på att ta fram ett förslag på 
tillbyggnad samt titta på hur en tvätthall kan inrymmas i vaktmästeribyggnaden. En 
kravspecifikation, ekonomisk kalkyl och beslutsunderlag för projektet avseende 
vaktmästeribyggnad ska utarbetas av presidiet och presenteras på nästa 
kyrkorådssammanträde i april.   
 

11. Information om Törnevalla kyrka: Kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén och vice 
ordförande Bengt Johansson informerade om nuläget i projektet ombyggnad Törnevalla 
kyrka. Ansökan om tillstånd för ombyggnad har skickats in till länsstyrelsen.  
Presidiet ska utarbeta beslutsunderlag att presenteras på nästa kyrkorådsmöte i april 
månad.  
 

12. Riktlinjer för begravning: Dokument ”Riktlinjer för begravningsgudstjänst i Åkerbo 
församling” fanns medskickat som bilaga till dagens sammanträde. Kyrkoherde Ulf 
Hjertman uppmanade samtliga kyrkorådsledamöter att läsa igenom dokumentet.  
 

13. Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman:  
Ulf informerade om: 
• 80-års fest har anordnats i Ekängen för samtliga församlingsmedlemmar som fyllt 80 

år.  
• En lyckad konfirmandresa för Åkerbo församlings konfirmander till Berlin.  
• Doparbete, att alla nyblivna föräldrar i församlingen får besök och att en dopkasse 

med information och en gåva utdelas. Detta har bidragit till bra dopstatistik i 
församlingen.  

• Medlemsstatistik. Hur ska vi jobba framåt med exempelvis medlemsrekrytering.  
  

14. Information från kyrkorådets ordförande, Kristina Nyhlén: 
Kristina informerade om: 
• Biskopen har bjudit in alla kyrkorådsordförande och kyrkoherdar i Linköpings stift 

under två dagar för att diskutera färdplan för klimatet samt höjd beredskap för 
begravningsverksamheten.   

• Önskemål har inkommit från hembygdsföreningen i Gistad gällande samarbete kring 
tillgänglighetsanpassning av kyrkan. Diskussioner har hållits kring hur detta kan se ut 
och i samband med det behöver också ombyggnad av kyrkan diskuteras. Mer 
information kommer på nästa kyrkorådssammanträde i april. 
 

15. Beslut om reviderad arbetsordning: Den reviderade arbetsordningen för kyrkorådet i 
Åkerbo församling presenterades. 
Kyrkorådet beslutade att: Använda och arbeta efter den reviderade arbetsordningen.  
 

16. Övriga frågor: Inga övriga frågor.   
 

17. Avslutning: Mötesordförande Maria Tunred avslutade mötet.   

 
 



 
 
 

 
 
 
Maria Tunred Camilla Johansson Amund Hunstad 
Mötesordförande Sekreterare Justerare 


